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Czy powstanie panel obywatelski, który zdecyduje o formie uczczenia żołnierzy AK? O tym, że miał

powstać przypomina w jednej ze swoich interpelacji radny Łukasz Maślona.

W imieniu mieszkańców Grzegórzek radny Łukasz Maślona interpelował w sprawie

zagospodarowania terenów pod estakadami kolejowymi pomiędzy ul. Kopernika a ul. Miodową. 

Radny przypomina, że zagospodarowanie tych terenów miało być uzgodnione z mieszkańcami,

w ramach tzw. warsztatów projektowania partycypacyjnego. Do tej pory odbyło się jedno

spotkanie. W związku z tym radny pyta, kiedy planowane jest przeprowadzenie kolejnej formy

konsultacji – warsztatów projektowania partycypacyjnego?

Jako że w przestrzeni publicznej pojawiają się informacje dotyczące prób ponownego

rozpatrzenia sprawy dodatkowej formy uczczenia żołnierzy Armii Krajowej na terenie miasta

Krakowa, radny Maślona przypomina, że radni przyjęli uchwałę, która zobowiązuje prezydenta

do powołania panelu obywatelskiego, który miałby zadecydować o formie uczczenia żołnierzy

AK. Radny pyta, czy prezydent zamierza wykonać w pełni uchwałę RMK dotycząca panelu

obywatelskiego oraz, czy powoła grupę roboczą, która będzie mogła doprowadzić do szybszego

wykonania tej uchwały?

Radny Łukasz Maślona został poproszony o interwencję w sprawie funkcjonowania systemu

zakupu biletów w pojazdach komunikacji miejskiej. Mieszkańcy przekazali mu informację, że nie

we wszystkich pojazdach transportu publicznego można zakupić w automatach bilet z opcją

zapłaty w formie gotówkowej. Radny pyta, czy umowy na świadczenie usług komunikacji

zbiorowej zawierają zapisy obligujące przewoźnika do zapewnienia możliwości zakupu biletów w

automatach poprzez płatność gotówką?
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